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Protokoll nr: 03 – 2024 

 

Art: Ordinarie Styrelsemöte i Västkustens Båtförbund 

Datum: 14:e februari 2024 
Plats: Digital, Google Meet 

 

Närvarande Frånvarande 

Jonas Turitz, ordförande Lasse Carlsson 

Conny Olsson  

Leif-Göran Lundstedt  

Birgitta Jacobsson  

Bosse Wernlundh  

Stellan Dahlberg    

Folke Skredsvik  

Krister Stom  

Jan Granaas  

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

                 Ordförande önskade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

                 Jonas önskade Jan Granaas välkommen till styrelsen. 

 

§ 2 Fastställande av dagordningen. 

Utsänt förslag till dagordning godkändes. 

 
§ 3 Val av justerare 

Leif-Göran valdes att justera protokollet. 

 

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

                Inga anmärkningar på protokollet 01. lagt till handlingarna. 

- Protokoll från VBF Konstiturande saknas 

             

§ 5 Introduktion Jan Granaas 

- Jan är son till Magnar Granaas i valberdeningen,Jan är 52 år har en gedigen 

bakrund inom automotiv och industiell automation med många ansvarsfulla 

poster och uppdrag. 

- Jobbar numera som konslut 

 

 

 



§ 6  Reflektion om årsmötet 

- Den gemensamma uppfattningengen var att det blev ett lyckat konsept att ha 

årsmötet i samband med Båtmässan. 

- Kostnaden beräknas hamna på ca: 30-35tkr 

- Valberedningens agerande har förbättringspotensial. Här behöver styrelsen 

diskutera valberedningens arbete och hjälpa till. 

  

§ 7 Ekonomi 

             Leif-Göran hänvisade till det konstituerande mötet. 

- Den 1:e mars kommer VBF att skicka ut fakturor till alla klubbar som är 

medlemmar i VBF. 

 

§ 8 Medlemsvård & medlemsrekrytering 

- Conny informerade om mail till alla styelsen med inehållande dokument. 

- Föreslog att vi tar kontakt med de klubbar man har ansvar för under april. 

- Nyrekrytering har påbörjats med att hitta klubbar och personer som kan kontaktas. 

- Jonas åtog sig att uppdater ett befintligt dokument med de fördelar som det 

innebär att var medlem i VBF/SBU  

- Dokumentet kommer att ligga till grund för samtal till nya klubbar. Vi skall även 

skick ainformationen till klubbarna. 

 

§ 9  SBU Organisations Översyn 

- Jonas informerade om senaste arbetet för organisationsgruppen.  Nästa möte är 

den 21-22 februari. Jonas kommer att redovisa vad som diskuterades vid nästa 

möte. 

 

§ 10 Båtriksdagen 2024 

- Motioner 

- Bosse informerade om Skånes motion angående Båtliv, motionen avslogs. Men 

man kommer inte att neka förbunden som önskar komma med intressanta artiklar. 

- Jan frågade hur många motioner som lämnats in, 4st för 2024. Bosse todde att det 

som mest varit 14st under hans tid i styrelsen. 

 

                   

§ 11 Miljöinformation 

- Seminarium Vattenrådet för Bohuskusten 

SD presenterade vårt kontaktnät mot fritidsbåtsägare – omfattning 

Bra gensvar från deltagarna ca 60 st och flera intressanta kontakter 

SD deltar i veckan i en intervju i ett projekt avseende Vattenbruk och fritidsliv 

- SBU kommer att lämna in ett anbud i en upphandling från HaV -Allemansrätten 

under ytan. 

SD deltar i en workshop för utformning av anbud – inbjudare Peter K -SBU 

- MIK arbetar med råd till båtklubbar avseende förorenade markområden. Avsikten 

är tydligare och mer handfasta råd till båtklubbarna. 

- Fråga till styrelsen – Skall VBF erbjuda klubbarna tjänsten att XRF-mäta 

medlemmarnas båtar? Formellt så har vi möjligheten då vi kan hyra instrument 

från SBU och SD är utbildad mätförättare. 

Arbetet kan bli omfattande med resor och praktiskt mätarbete. Samtidigt kan det 

vara en intäktskälla till VBF. Kostnadsbilden från ex. Happy Boats, som är en av 

de kommersiella aktörerna, har jag inte koll på. Hyreskostnaden till SBU skall jag 

kolla – har den inte i minnet. 



- SD följer upp tankarna på ett gemensamt projekt avseende bottenfärg och 

bottenmålning - SXK och VBF. 

 

 

§12 Rapporter och Övrigt 

- Bosse 

- Krister 

- Leif-Göran 

- Stellan 

- Birgitta 

- Folke 

- Jan 

- Jonas 

- Conny 

 

§ 13 Kommande möten 

Jonas återkommer med förslag 

 

§ 14 Mötets avslutning 

Ordföranden tackade alla för ett bra möte och förklarade mötet avslutat. 

 

Göteborg 2024-02-14 

 

   Jonas Turitz    Conny Olsson Leif-Göran 
 
     Jonas Turitz      Conny Olsson Leif-Göran 

Ordförande Sekreterare Justerare
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